
Van:
Verzonden:
Aan:
CC:
Onderwerp:

Ha6ode

woensdag 29 maart 2023 16.06

LJ
RE: Afspraak maken

Zou fijn zijn als we op korte termijn al om de tafel kunnen. Ik denk dat we het nodige met elkaar te bespreken

hebben.

Josine heeft jouw (onderstaande) mail aan mij doorgestuurd. Ik heb deze in het blauw alvast van een reactie
voorzien. Kort gezegd gaat het afwegingskader alleen over de voorwaarden die we gaan stellen als een ontwikkelaar
met een plan komt om grootschalig zonne-energie op te gaan wekken. Die eisen stellen we omdat grootschalige
zon nevelden een grote ruimtelijke impact kunnen hebben. Met het afwegingskader kunnen we die zoveel mogelijk
beperken. Bij de andere treden is de impact veel kleiner of nagenoeg niet en zijn dus niet al die voorwaarden
noodzakelijk. Dat we op alle treden inzetten lijkt me evident.
Het zou mooi zijn als we onderstaande binnenkort mondeling kunnen bespreken. Dat gaat toch beter dan alleen via

de mail

Van:
Verzonden: maandag 27 maart 2023 19:28
Aan: @s .- l
Onderwerp: commentaar afwegingskader kerngroep DoesWatt

Beste»,
Hierbij ontvang je het commentaar van de afzonderlijke leden van de kerngroep van DoesWatt.
Voordat ik het commentaar verwoord wil ik graag twee dingen opmerken:

• Dit commentaar is niet voorgelegd aan de leden van de Coöperatie DoesWatt en
vertegenwoordigt dus niet de mening van de leden in algemene zin.
• DoesWatt heeft een deel van het proces van het uitwerken van het afwegingskader gemist
als gevolg van een mailfout bij de gemeente.

Het Afwegingskader concentreert zich volledig op grondgebonden zonnepanelen met nadruk op
Trede 4. Tevens gaat de gemeente na het vaststellen van het Afwegingskader de eerste tender
openzetten.
De leden van de kerngroep van DoesWatt merken hier het volgende over op:

1. Het Afwegingskader concentreert zich op zonne-energie. We zouden graag zien dat de
gemeente de mogelijkheden van waterkracht en biomassa beter onderzoekt en benut voordat
de stap naar een tender voor grondgebonden zonne-energie/ zonneparken wordt gezet.
Er zijn verschillende partijen geïnteresseerd in de ontwikkeling van grootschalige
zonnevelden. Wij kunnen zonder redenen de boot niet af blijven houden. Ook vanuit de
opgave vanuit de Regionale Energiestrategie (RES) zal ook Doesburg een bijdrage moeten
leveren. Omdat grootschalige zonnevelden een grote ruimtelijke impact kunnen hebben vinden
we het belangrijk om daar voorwaarden aan te verbinden. En dat is de reden waarom we een
afwegingkader maken. Bij de andere treden is de impact veel minder tot minimaal en een



afwegingskader niet nodig. Dit staat overigens los van de noodzaak om ook de andere treden
te benutten. De treden zijn ook niet volgordelijk. opgaan ha
Al enige jaren is Deepwater-Energy bezig met het realiseren van een waterkrachtcentrale bij
de sluit in de Oude IJssel. Dit is een nogal las@tiet. -- bat ook nog eens werd
opgehouden door Covid.

2. Zonneparken op landbouwgronden hebben ome set Afwegingskader focust
volledig op grondgebonden opwek van energie en daarbinnen op trede 4. Trede 1 is in onze
ogen onvoldoende uitgewerkt.

a. De huidige technieken bieden mogelijkheden om zonnepanelen op da"%!l.kis
plaatsen of in het verticale vlak (denk aan muren van grote gebouwen). .. '
b. De mogelijkheden om zonnepanelen op daken in de binnenstad te plaatsen zouden
vele malen ruimer moeten zijn dan nu het geval is. De prangende vraag is of in dit
opzicht het historische dakenlandschap (nog) steeds zwaarder moet wegen dan het
kunnen voorzien in zonne-energie binnen de gemeente Doesburg?

Zonneparken hebben ook niet onze voorkeur maar het zijn ontwikkelingen die we niet tegen
kunnen houden. Dan is het beste wat we kunnen doen om de ruimtelijke impact die een
zonneveld heeft zoveel mogelijk te beperken en de omwonenden er zoveel mogelijk voordeel te
laten bieden. En zoals gezegd: het afwegingskader gaat alleen over de voorwaarden waaraan
een grootschalig zonneveld moet voldoen. Trede 1, het leggen van panelen op daken is al
geregeld. Daar hoeven we geen verdere voorwaarden aan te stellen. Op de meeste plaatsen zijn
ze vergunning vrij. Alleen de historische binnenstad vraagt nog wel wat aandacht, maar daarover
zouden we graag met jullie van gedachten wisselen.
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3. Het Afwegingskader concentreert zich volledig op grondgebonden opwek van zonne
energie binnen gemeentegrenzen. We missen een paragraaf over
samenwerkingsmogelijkheden met andere gemet~@gg.-7s'ra.er+rowon» w
Zoals gezegd: het afwegingskader gaat alleen over de voorwaarden waaraan een
grootschalig zonneveld moet voldoen. S@il@@0fSl.lil.l]tllllllu@@Rll@lilaregio
is zeer belangrijk maar hoort niet thuis in een afwegingskader waarin je de voorwaarden stelt
om als gemeente medewerking te verlenen aan grootschalige opwek van zonne-energie .

ge
4. Het Afwegingskader werkt onvoldoende concreet de mogelijkheden binnen Trede 2 en
Trede 3 uit. De gemeente legt initiatieven hiervoor graag neer bij burgers maar schept geen
randvoorwaarden om deze initiatieven te ondersteunen. Ook zou meer aandacht gegeven
kunnen worden aan gronden die nu onbenut zijn, zoals de geluidswal langs de N317 of (zo
mogelijk) de dijk langs de Oude IJssel.
Zie antwoord hierboven.

5. Het Afwegingskader mist een paragraaf over de in Doesburg gevestigde bedrijven. Zij zijn
veelal degene die eigenaar zijn van grote daken en niet-agrarische gronden. We zien graag
beter uitgewerkt hoe zij nauwer betrokken kunnen worden bij de gestelde opdracht voor de
gehele gemeente. Bedrijven hebben volgens de wet inspanningsverplichtingen om te
verduurzamen. Als een bedrijf investeringen kan doen die binnen vijf jaar terug te verdienen
zijn is het bedrijf verplicht deze investeringen te doen. Met investeringen in zonnepanelen is
dat op dit moment zeker het geval. Hier wordt echter niet op gehandhaafd. Daarnaast heeft de
gemeente de mogelijkheid om bedrijven per 1 januari 2024 te verplichten om zonnepanelen op
bedrijfsgebouwen te leggen als de nieuwe
omgevingswet ingevoerd gaat worden. De gemeente kan die verplichting ook inzetten om
collectieve projecten voor bewoners mogelijk te maken. We vinden het een omissie dat hier in
het Afwegingskader geen aandacht voor is We vragen ons dan ook af waarom in het
Afwegingskader de Omgevingswet helemaal niet wordt genoemd.
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Bovenstaande punten samengevat: bij het inzetten van de ruimte voor zonnepanelen in Doesburg
is een grotere inspanning nodig bij Trede 1, om zo het geschatte benodigde oppervlakte
zonnepanelen op landbouwgrond zo klein mogelijk te maken.
Zoals gezegd: het afwegingskader gaat alleen over de voorwaarden waaraan een grootschalig
zonneveld moet voldoen. Het beperken van de percelen hebben we al in het afwegingskader.-·-opgenomen. o

Dan nog enk@oreacies opheteprocesvearhetentfen\/eg//Te/Ers:
1. De formulering in hoofdstuk 13 'Proces' wekt de indruk dat de gemeente snel na
goedkeuring van het Afwegingskader de eerste tender uit gaat zetten. Deze ha±tw e
komst van commerciële partijen die snel resultaat willen sterk in de hand. Ter illustratie:
DoesWatt is al door de eerste partij benaderd. Deze snelheid gaat voorbij aan het belang van
de zorgvuldige afweging van keuzes voor de bestemming van deze gronden in relatie tot
andere uitdagingen zoals de invloed van klimaatverandering op de leefomgeving.

2. Na vaststellen van het Afwegingskader is het eerste moment waarop bewoners worden
betrokken de afweging van binnengekomen offertes. Wij vinden dit veel te laat. Een
vertegenwoordiging van bewoners moet betrokken zijn vanaf punt 1 in hoofdstuk 13.

We wensen je veel wijsheid bij het verwerken van de commentaren en het komen tot een goed
bruikbaar, realistisch en evenwichtig Afwegingskader voor Doesburg.

Hartelijke groet namens de leden van de kerngroep van DoesWatt,

Met vriendelijke groet,

ii II
Team: Strategie, Beleid & Projecten.
Werkdagen: maandag t/m donderdag

mhcon
7 oosous

Bezoekadres:
Le igraafseweg 8
6983 P D0es)wurg

Post:
Postbus 100
698Q AC Doesburg

c.zr:»
Gemeente Doesburg is verhuisd naar de Leigraafseweg 8.
De publieksbalie blijft in ieder geval tot de zomer van 2023 bereikbaar in het stadhuis aan de Philippus
Gastelaarsstraat 2 in Doesburg.
De stadswerf verhuist niet. Kijk voor onze actuele bereikbaarheid op www.doesburq.nl/stadskantoor.

Van: J • .■
Verzonden: dinsdag 28 maart 2023 19:15
Aan:
Onderwerp: Re: Afspraak maken

oaed
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je gelooft het of niet maar precies vanochtend mailde ik twee DoesWatt-genoten om te inventariseren op welke
dagen zij mogelijkheden hebben voor een afspraak met jou. Om jou vervolgens met die informatie te willen mailen.
Hoe grappig! Ik heb één reactie binnen, wacht even op de tweede en dan neem ik contact met je op.

Groeten,

Op di 28 mrt 2023 om 14:31 schreef

Hallo
• - lllllt

Ik zou graag met jou en eventueel je collega's een afspraak willen maken om nader kennis te maken en te
bespreken op welke manier we elkaar (gemeente en DoesWatt) de komende tijd kunnen ondersteunen. Ik heb je
nummer niet meer vandaar dat ik je mail. Ik ben te bereiken op numme

Alvast bedankt.

m me

Met vriendelijke groet,

• ii " i g, .men r e
Team: Wonen, ondernemen en recreëren.
Werkdagen: maandag t/m donderdag

h cwar? oosouwe
Publieksbureau: Bezoekadres:

Post:
Postbus 100
6980 AC DoesburgPhilippus Gastelaarsstraat 2 Leigraafseweg 8

6981 BH Doesburg 6983 BP Doesburg

nee we pte«ate
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